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Mijn naam is Thomas van der 

Meer, fractievoorzitter van D66 in 

het Land van Cuijk en voorheen 

raadslid in de gemeente Boxmeer. 

Als inwoner van Boxmeer, geboren 

en getogen in het Land van Cuijk, 

is het ontzettend mooi om een 

zichtbare bijdrage te kunnen 

leveren aan onze gemeente. De 

eerlijkheid is dat het raadswerk niet 

altijd even spannend is, en dat 

hoeft het ook niet te zijn. Met 

geduld en goed gezamenlijk 

bestuur zie je echte concrete 

resultaten. Zo werken we binnen 

de gehele raad veel samen om op 

veel plekken woningbouw of 

bijvoorbeeld de transitie naar 

duurzame energie mogelijk te 

maken.

Als D66 hechten wij veel belang 

aan degelijk bestuur. Besturen op 

basis van informatie en met een 

duidelijk toekomstperspectief. We 

kunnen uw belastinggeld maar één 

keer uitgeven. We willen een 

toekomstbestendige, financieel 

robuuste en milieubewuste 

gemeente doorgeven aan 

volgende generaties. Zo hebben 

wij ons ingezet voor een levendige 

schouwburg in Cuijk waar nu ook 

de bibliotheek gehuisvest is, echt 

een investering voor de toekomst 

waar we nu al profijt van hebben. 

Aan de andere kant vinden we te 

hoge investe-

ringen in een 

recreatie van 

een Romeinse 

tempel of een proef met een 

openbaar toilet in het centrum van 

Cuijk echt te ver gaan. Zo maak je 

als raadslid elke keer weer een 

keuze. Het gaat om thema’s die 

veel mensen bezighouden.

Er zijn nog behoorlijk wat uitda-

gingen in het Land van Cuijk. We 

hebben te maken met een 

behoorlijk ingewikkelde puzzel 

voor onze agrariërs en het zo 

mooie buitengebied. Juist daar 

zetten wij ons in voor een haalbare 

en gezonde toekomst, voor zowel 

de natuur als de ondernemer. 

Persoonlijk heb ik mij de afgelopen 

jaren veel ingezet voor de slechte 

verkeerssituatie in Boxmeer. 

Ondanks het verzet van mij en 

enkele andere raadsleden wordt 

het Schilderspad nu toch afgeslo-

ten. We hebben als gemeentebe-

stuur nog veel werk te verzetten 

om Boxmeer van het verkeersslot 

te halen.

Persoonlijk geniet ik echt van het 

raadswerk en vind ik het heel 

dankbaar om te doen. Ik mag op 

heel veel plekken komen en 

mensen ontmoeten. Ik hoor 

prachtige verhalen van inwoners 

en ondernemers. Doordat ik op 

veel plekken kom, zie ik hoe mooi 

onze gemeente eigenlijk is. Het is 

soms best lastig om je als raadslid 

niet te laten afleiden door emotie 

of harde schreeuwers, maar juist 

dat maakt het raadswerk ook echt 

mensenwerk. Het geeft mij energie 

om iets te kunnen betekenen. 

Mocht je een leuk idee hebben 

voor onze gemeente, laat het mij 

dan weten! Samen kunnen we 

onze gemeente een stukje mooier 

maken.
Thomas van der Meer

Wijkraad Boxmeer Oost gaat voor cohesie en goede ideeën
BOXMEER | Van de Pastoorbiest en 
Molendijk tot aan de Elzenstraat, 
Karel Doormanstraat en Van Speyk, 
geen wijk in Boxmeer is zo divers 
als Boxmeer Oost. Een wijkraad die 
al die verschillende straten en haar 
bewoners met elkaar én de rest van 
Boxmeer en Land van Cuijk 
verbindt, is onmisbaar. Onlangs 
heeft er een bestuurswisseling 
plaatsgevonden en zijn Erwin 
Janssen en Michel Elfadly toege-
treden tot het bestuur. Samen met 
voorzitter Gerard van Oosteroom 
willen deze twee nieuwkomers 
binnen de organisatie zorgen voor 
een frisse wind in de wijk.

“Wij willen mensen uitnodigen om 

met ideeën te komen voor leuke 

activiteiten binnen de wijk. Maar ook 

dingen die spelen te melden. Als je 

ergens tegenaan loopt, laat het ons 

weten.” Met die boodschappen 

stappen Erwin en Michel in hun 

nieuwe functie. De laatste jaren 

kampte de wijkraad met onderbe-

zetting, waardoor sommige zaken 

een beetje in het slop raakten of 

bleven liggen. Een ware ‘brandbrief’ 

ging de deur uit waarin de wijkraad 

liet weten zich te bevinden in ‘zwaar 

weer’ en dat nieuwe (bestuurs)leden 

hard nodig zijn om “een voet tussen 

de gemeentelijke deur houden”. 

Bekendheid
Erwin vertelt dat hij enkele jaren in 

Boxmeer woont. Voorheen woonde 

hij bijna 24 jaar in Vredepeel, waar 

hij onderdeel uitmaakte van de 

dorpsraad. “Toen ik die brandbrief in 

de bus kreeg dacht ik al gelijk dat 

het weleens iets voor mij kon zijn. 

Het is tenslotte niet iets nieuws voor 

mij.” De kersverse secretaris ziet in 

zijn nieuwe rol ook een kans om 

bekender te geraken met Boxmeer 

Oost en haar bewoners. Hij merkt 

dat één van de verschillen tussen 

een wijk en een dorpje de ‘anonimi-

teit’ is. “Dat is hier veel meer. 

Mensen kennen niet altijd hun eigen 

buurman. Natuurlijk hoeft dat ook 

niet, maar ik denk wel dat het goed 

is als we in de wijk meer onderlinge 

verbinding hebben.”

Michel kan zich vinden in de laatste 

statement. Ook hij denkt dat meer 

cohesie binnen de wijk van belang 

is. De wijkraad speelt daarin een 

belangrijke rol, maar dan moeten 

mensen wel bekend zijn met die 

raad. “Ik was er eigenlijk niet van op 

de hoogte dat we een wijkraad 

hadden. Maar door die brandbrief 

raakte ik eigenlijk wel enthousiast, 

zeker voor de rol van penningmees-

ter. Ik werk al jaren als projectleider, 

dus de rol als penningmeesterschap 

zie ik met vertrouwen tegemoet. 

Voorstellen
Wat Michel en Erwin nu vooral 

willen doen is contact maken met 

de buurt, zodat iedereen weet wie 

ze zijn. “Dit artikel is dus al een 

goede mogelijkheid om ons voor te 

stellen. Maar, ik hoop ook dat 

mensen mij gewoon aanspreken.”, 

aldus Michel. “Ik loop dagelijks met 

de hond door de wijk. Als er iets is, 

iets dat we kunnen doen, laat het 

vooral weten.” Erwin stemt in: 

“Precies. De wijkraad is er om de 

leefbaarheid op peil te houden. 

Denk hierbij aan verkeerstechnische 

dingen of groenvoorziening, maar 

ook voor de sociale cohesie.”

Op korte termijn wil de vernieuwde 

wijkraad kleinschalige evenementjes 

houden om zich beter voor te 

kunnen stellen aan de Boxmeer 

Oost-bewoner en om te zien waar 

verbeterpuntjes liggen binnen de 

wijk. “Wij denken aan het opzetten 

van een standje, bijvoorbeeld in het 

Weijerpark. Hier willen we bijvoor-

beeld dan koffie gaan schenken en 

écht met de mensen in gesprek 

gaan. Wij nodigen iedereen uit, Van 

de Pastoorbiest en Molendijk tot 

aan de Elzenstraat, Karel Door-

manstraat en Van Speyk om met 

ons in gesprek te gaan en ideeën uit 

te wisselen.”

Oude bekende
De twee nieuwe bestuursleden 

worden bijgestaan door de voorzit-

ter Gerard van Oosteroom inmid-

dels twaalf jaar voorzitter van de 

wijkraad Boxmeer Oost. Gerard is 

altijd geïnteresseerd geweest wat er 

in de wijk Boxmeer Oost en het 

dorp Boxmeer gebeurt, toen de 

kans zich aandiende heeft hij zich 

aangemeld voor de wijkraad 

Boxmeer Oost. Gerard is een 

bekende in de wijk en doet veel 

vrijwilligerswerk, een vrijwilliger in 

hart en nieren. Gerard woont al 

ruim 37 jaar in Boxmeer, waarvan 

twaalf jaar bij de vrijwillige brand-

weer. “Als voorzitter van de wijkraad 

Boxmeer Oost krijg je ook tegensla-

gen te verduren maar ondanks dit 

blijf ik de drive houden voor de 

wijkraad Boxmeer Oost.”

De bestuursleden worden bijge-

staan door enkele nieuwe leden die 

gezamenlijk de wijkraad Boxmeer 

Oost vormen. De wijkraad Boxmeer 

Oost is van mening dat de leefbaar-

heid in de wijk voor iedereen van 

groot belang is en de wijkraad 

Boxmeer Oost zet in om – samen 

met de bewoners – de leefbaarheid 

in stand te houden, te verbeteren en 

te vergroten. Een wijkraad is de 

verbinding tussen de bewoners van 

de wijk en de gemeente Land van 

Cuijk. De nieuwe wijkraad wil de 

inwoners van de wijkraad ontmoe-

ten om initiatieven te ontplooien die 

de leefbaarheid van de wijk ten 

goede komt. “Om in contact te 

komen met de wijkraad kunt u een 

mail sturen naar wijkraadoost@

gmail.com voor verdere informatie 

betreffende vergaderdata, agenda, 

notulen en overige informatie 

verwijzen wij u vinden naar onze 

website www.boxmeeroost.nl.”

Erwin, Gerard en Michel kijken er naar uit om de wijk beter te leren 

kennen.

Het werk als raadslid 
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Wilbert Friederichs neemt afscheid met ‘Eigen Werk’
BEUGEN / SAMBEEK | Op zaterdag 
1 juni dirigeert Wilbert Friederichs 
voor de laatste keer Voix Là. Met 
‘Eigen Werk’ neemt hij in Het 
Kloosterhuis in Sambeek afscheid 
van het Beugense koor, waarvan hij 
dertien jaar lang dirigent was. 

De titel ‘Eigen Werk’ moet vooral 

letterlijk worden genomen. Wilbert 

Friederichs is niet alleen dirigent 

maar misschien wel in de eerste 

plaats componist, taalkunstenaar en 

liedjesschrijver. Dat bewees hij in 

het verleden al met kleinkunsttrio 

Klater en vocal group Mezzo Macho 

waarin hij zijn liedjes zelf als tenor 

meezong en daarmee landelijke 

bekendheid oogstte.

‘Wilbert-klassiekers’
Zijn werk maakte altijd al deel uit 

van het repertoire van Voix Là maar 

tijdens het afscheidsconcert staan 

zijn liedjes helemaal centraal. 

Daarmee wordt het – voor de 

eerste én wellicht enige keer in de 

geschiedenis van Voix Là – een 

compleet Nederlandstalig optreden. 

Op de setlist staan echte ‘Wilbert-

klassiekers’ als In de file en Niet 

meer naar beneden die ook door 

vele andere koren gezongen zijn. 

Zelfspot
Daarnaast schreef hij enkele nieuwe 

liedjes voor het afscheid. Daarin kijkt 

hij met de nodige zelfspot ook naar 

zichzelf in de rol van miskend genie. 

En in De ouderdom komt verklaart 

hij misschien wel waarom hij het 

wat rustiger aan gaat doen.

En dan is Wilbert Friederichs op 1 

juni ook nog eens als solist te horen, 

bijvoorbeeld in het prachtige en 

toepasselijke Ik zou het zo weer 

doen waarin hij op de piano wordt 

begeleid door zijn vroegere 

kompaan uit Klater, Paul Kroon.

Kaarten bestellen
Het afscheidsconcert ‘Eigen Werk’ 

van Wilbert Friederichs met Voix Là 

vindt plaats op zaterdag 1 juni in Het 

Kloosterhuis in Sambeek om 19.30 

uur. Kaartjes (€ 10,-)  via

reserveren@voixlabeugen.nl. Voix Là neemt afscheid van Wilbert Friederichs. 
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